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Vraag van mevrouw Els Rochette aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd voor 

Onderwijs en Scholenbouw  

 

 

 

Onderwerp: subsidie tussenkomst in de schoolkosten 

  

 

In de plenaire vergadering van de Raad van de VGC van 30 oktober verwees u naar 

een subsidie van de VGC inzake schoolkosten, om de start van het schooljaar 

financieel draaglijker te maken voor gezinnen met financiële moeilijkheden. 

Schoolkosten zijn o.a. de aankoop van schoolboeken, turnkledij of vakspecifiek 

lesmateriaal (kappersscharen, keukenmessen). Nadat een school de subsidie heeft 

gekregen moet ze in een trimestriële rapportering de gedane tussenkomsten 

aangeven. 

Scholen konden die subsidie aanvragen tot 31 oktober. In totaal was er een budget 

van 750.000 euro ter beschikking. Wanneer dergelijke middelen ter beschikking zijn, 

moeten ze optimaal aangewend worden en liefst ook helemaal opgebruikt.  

Objectieve parameters zoals de SES-kenmerken bestaan al en zijn gekend. Soms is 

het beter de middelen te verdelen op basis van die parameters i.p.v. een 

administratieve last bij de scholen te leggen waarbij ze de gezinnen moeten selecteren 

en trimestrieel rapporteren. Als de administratieve last te groot is in verhouding tot de 

opbrengst, zullen er geen aanvragen komen.  

Mijn vragen:  

- Hoe was de respons op deze subsidieoproep? Hoeveel scholen hebben een 

aanvraag ingediend (voor hoeveel vestigingsplaatsen)? Over hoeveel 

leerlingen gaat het?  

- Is het aantal aanvragen naar verwachting? In het geval van een lage respons, 

wat is hiervoor de verklaring? Hoe stuurt u bij in de toekomst om lage respons 

te vermijden? Als er budgetten ter beschikking zijn, moeten ze zo goed mogelijk 

worden opgebruikt. 

- Zijn alle aanvragen gehonoreerd, m.a.w. kunnen alle scholen die de subsidie 

aanvroegen geholpen worden? 

- Elke aanvragende vestigingsplaats krijgt van het totale beschikbare 

subsidiebudget een aandeel. Dat aandeel wordt berekend op basis van 

leerlingen met lage SES, ten opzichte van het totaal aantal leerlingen met lage 

SES (bij alle aanvragers). Wordt het budget van 750.000 euro volledig 

verdeeld? Indien niet en er is dus budget over, wat gebeurt er met dat 

overgebleven budget: wordt dat nog besteed? Zo ja, hoe, wanneer en 

waarvoor? Wat als het budget niet toereikend is? 
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